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Dagordning  

§ 1  Årsmötets öppnades 

§ 2  Närvaroregistrering gjordes  
              Hus 21, 47, 49, 39, 37, 1, 20 

§ 3 Val av årsmötes ordförande och sekreterare  
               Sittande, Jamal Nasir samt Carina Reza 

§ 4 Val av justeringsmän  
              Monir Reza Hus 21 samt Kalsoom Shaikh Hus 1 

§ 5  Dagordningen godkändes  

§ 6 Diskussion och beslut gällande Stadgar & Trivselregler  
Årsstämman har godkänt stadgar och trivsel/ordningsregler. 1 medlem på årsstämman  

reserverar sig. Flera synpunkter har kommit till styrelsens kännedom vilket har noterats och 

ändrats. Vissa delar i ordnings/trivselreglerna har omformulerats och vissa meningar har lagts 

till och vissa har strukits. Styrelsen tackar de medlemmar som återkommit med synpunkter. 

§ 7 Diskussion gällande städdagar på Herregårdsgärdet ´ 
Årsstämman är överens om att det är för få deltagare i samband med städdagarna.                   

Denna fråga får styrelsen diskutera vidare på nästa årsstämma  

Övrigt 

1 medlem rekommenderar styrelsen att kalla till en årsstämma i september 2021.  

1 medlem önskar att styrelsen digitaliserar ritningen över hela Herregårdsgärdet samt göra 

den tillgänglig på Herregårdsgärdets hemsida 

1 medlem ber styrelsen ta kontakt med Asfalttjänst i Mölndal gällande asfaltering av hål på 

våra gator.  

1 medlem önskar kopia på det avtal som styrelsen upprättat med Telia gällande fiber 

1 medlem vill att styrelsen önskar ta upp frågan om tomträttsavgift för lekplatsen 

1 medlem önskar att avgiften till samfälligheten ska specificeras i samband med utskick   

Vid pennan 

Sekreterare Carina Reza 

Justerare  

Monir Reza   Kalsoom Kaleem  

 


